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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
I '

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 
Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Проблеми с водоснабдяването в с. Малки чифлик 

Уважаеми г-н Панов,

Изминалото лято създаде редица проблеми с водозахранването на десетки 
населени места в цялата страна и даде повод всички да обърнем внимание на 
населените места в общината. Красивото великотърновско с. Малки чифлик, 
през последните 20 години, се разраства. Много хора купиха имоти там и 
ремонтираха стари къщи. Други построиха нови домове за семействата си. 
Създадоха се хотели и къщи за гости.

Инвеститорският интерес към селото не спира и към този момент. За съжаление 
обаче остарелият водопровод, по данни на ВиК, не може да поеме захранването 
на повече къщи от наличните в момента. Това спира и желаещите да се сдобият с 
парцел с цел строителство, което прекъсва и развитието на населеното място.

В тази връзка питам:

1. Водили ли сте преговори с ВиК във връзка с посочения проблем и правена 
ли е план-сметка колко би струвало изграждането на нова връзка за 
захранване на селото с питейна вода?

2. Издавала ли е Община Велико Търново разрешителни за строеж на 
жилища в с. Малки чифлик през последната година и ако да колко на 
брой?

3. Като кмет на Община Велико Търново имате ли план за разрешаване на 
проблема и ако да какви са пречките за неговото реализиране?

С уважение: 

Михаил Ми1шЛев


